

墙报展示须知

1. 墙报应全面总结相关信息或研究内容，同时力求设计新颖吸引力强，以便于沟通交流并引发讨论。
2. 墙报通常需融合简洁明确的文字内容，并搭配表格、图表、图片及其他说明性材料。
3. 墙报展示为参会者提供了一种视觉化的另类渠道，助力其了解各类新观点。参会者不仅能有充足时间针对特定领域深入探讨、拓展知识，还可就相关主题分享自身见解。
4. 对于因会议时间有限、场地紧张而未被安排在会议议程中的展示者，墙报展示为其提供了展示机会。
5. 墙报展示有助于提升会议议程的时间利用效率，能为所有参会者带来显著益处，同时为会议议程注入更多活力。
6. 墙报应制作在展示用硬纸板或其他适宜材料上。ICAFPM2025 第十二届先进纤维与聚合物材料国际会议对文字的字体大小、字体类型及排版格式不做强制要求，亦未制定关于墙报布局与设计的统一指南。作者可充分发挥创意，自主设计制作墙报。
7. 请务必遵循规定的尺寸制作墙报，以避免在场地布置与安装过程中出现问题：
尺寸要求：墙报规格统一为高 105 厘米 × 宽 80 厘米。
请确保您的墙报于 2025 年 10 月 31 日晚上 18:00 前完成展示布置，并于 2025 年 11 月 2 日闭幕式后自行带走或大会组委会统一拆除。
8. 墙报上的文字及其他信息需清晰明了，确保在正常距离下可轻松辨识阅读。
9. 墙报展示环节将于 2025 年 11 月 1 日 17:30-18:30 在富悦酒店 3 楼海报区举行，具体详情请参照会议议程。
10. 所有墙报作者需在各自墙报展示区域旁待命，以便其他参会者查看墙报内容并展开交流。
11. 大会将根据创新性、展示效果与讲解表现评选出“优秀墙报”并在闭幕式上颁奖。

墙报组联系人： 李琇廷 18817326296

Poster Presentations

A research poster should summarize the information or research comprehensively and as attractive as possible to easy communication and initiate discussion.

Posters usually contain combination of a short but clear text within tables, graphs, pictures, and other illustrative items.

Poster presentation provides an alternative medium for delegates to learn about the new ideas in a visual theme, while they have enough time to discuss and expand their knowledge on a specific area and share their comments on the topic.

It allows those presenters are not scheduled in conference time due to the lack of time and limited space.

It allows a more time-effective program, with obvious benefits for everyone, and introduces further dynamics to the conference program.

A poster is prepared on presentation cardboard or other material. ICAFPM2025 devotes no obligations in font size, type or layout of the text. There are no guidelines for the layout and design. Authors can freely prepare their posters upon their own creativity.

Please just follow the determined sheet size to avoid any difficulty in spacing and instillation:

Size: The poster size is specified as 105 cm (height) × 80 cm (width). Please ensure your poster is displayed by 18:00 on October 31, 2025, and removed by the evening of November 2, 2025.

The text and other information **must** be clear and legible from a normal viewing distance.

The poster session will be held from 5:30 PM to 6:30 PM on November 1, 2025, in the Poster Area (3rd Floor Lobby, Fu Yue Hotel). Please refer to the conference program for details.

All authors are asked to stand alongside their poster display, while other participants can view the presentation and interact with the author.

Awards: Outstanding Poster Award will be selected based on innovation, visual effectiveness, and presentation quality. Awards will be presented during the Closing Ceremony.

Contact Person for Poster Session: Xiuting Li Tel: +86 188 1732 6296